
Protokół nr 1/12 
z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej odbytego  

w dniu 24 stycznia 2012 r. 
 

 
 
Obecni wg załączonej listy. Posiedzenie rozpoczęto o godz. 1400. 
 Porządek posiedzenie był następujący :  
1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:  
a) wysokości  stawek procentowych opłat adiacenckich, 
b) podjęcia realizacji inwestycji „Przebudowa budynku administracyjno-biurowego na 
mieszkania komunalne przy ulicy Przejazdowej w Białogardzie”, 
c) zmieniająca uchwałę w sprawie stawek dotacji przedmiotowych dla miejskich zakładów 
budżetowych, 
d) sposobu ustalania wysokości opłat dodatkowych oraz przysługującej przewoźnikowi opłaty 
manipulacyjnej w odniesieniu do miejskiego regularnego przewozu osób, 
e) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2012, 
f) zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 
2012-2019, 
g) zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na spłatę wcześniej zaciągniętych 

pożyczek i kredytów z przeznaczeniem na realizację przedsięwzięć inwestycyjnych.  
3. Sprawy różne.  
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 
Przebieg Komisji był następujący : 
 
Ad1. 
 Posiedzenie otworzył i prowadził przewodniczący komisji – Andrzej Adamczewski.  
 
Ad2. 
Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał w sprawie:  
a) wysokości  stawek procentowych opłat adiacenckich, 
Burmistrz – powiedział, że obowiązek pobierania opłat adiacenckich istnieje od 1972r. U nas 
do dnia dzisiejszego nie pobieraliśmy takich opłat. Ta uchwała daje możliwość pobierania 
opłat, wynikać to będzie z operatu. Istnieje możliwość pobierania tej opłaty w ratach. Trzeba 
sobie jednak zadać pytanie czy chcemy pobierać te opłaty. Mogę tylko powiedzieć, że w 
okolicznych gminach i miastach są podjęte te uchwały. 
J. Harłacz – zapytał Burmistrza co powie na ulicę Asnyka. 
Burmistrz – odpowiedział, że nie wie o co radnemu chodzi. Warto mieć taką uchwałę. 
Przewodniczący Komisji – zapytał jaka stawka wchodzi w rachubę. 
Burmistrz – odpowiedział, że nie warto dokonywać wyceny. Działki u nas są sprzedawane 
dosyć drogo.  
S. Domański -  zapytał o co chodzi w drugim punkcie tej uchwały. 
Burmistrz – odpowiedział, że chodzi o nasze instalacje miejskie. Badamy tylko wartość 
nieruchomości gruntowej.  
J. Harłacz – powiedział, że na działce, której znajduje się budynek to jej wartość się podnosi.  
Burmistrz – powiedział, że chodzi tylko o wartość nieruchomości gruntowej.  
P. Szyszlak – powiedział, że jego zdaniem można koszta opłaty  rozłożyć na wszystkich.  
 



Przewodniczący Komisji – powiedział, że jest za tym aby wszyscy płacili opłatę adiacencką.  
Zapytał jaki wpływ mają te opłaty na samorządy. 
Burmistrz – odpowiedział, że nikt tego nie powie. Szacujemy, że jest to kilka tysięcy w ciągu 
roku. Uważa on, że szkoda tych pieniędzy.  
P. Szyszlak – powiedział, że opłata jest podana jako 30% i 50%. Uważa za zasadną opłatę 
wysokości 30 %.  
J. Harłacz – powiedział, że należy przeanalizować ulicę Asnyka.  
D. Glinka – powiedział, że paragraf drugi tej uchwały wydaje mu się za niesprawiedliwy.  
Burmistrz – wyjaśnił, że jest to opłata jednorazowa.  
 
Przegłosowano:  
Za – 1, Przeciw – 0, Wstrzymało się – 3. Opinia pozytywna. 
 
b) podjęcia realizacji inwestycji „Przebudowa budynku administracyjno-biurowego na 
mieszkania komunalne przy ulicy Przejazdowej w Białogardzie”, 
Burmistrz – powiedział, że zakupiono 50% nieruchomości przy ul. Przejazdowej. Chcemy 
zrobić dach, musimy posiadać dokumentację. Jest to rozłożone na 2 lata. Zadanie 
inwestycyjne ma na celu zwiększenie liczby lokali komunalnych poprzez dostosowanie 
istniejących pomieszczeń budynku do wymogów lokali komunalnych oraz przebudowanie 
poddasza – uzyskanie 5 lokali mieszkalnych. 
 
Przegłosowano:  
Za – 4, (jednogłośnie).  Opinia pozytywna. 
 
c) zmieniająca uchwałę w sprawie stawek dotacji przedmiotowych dla miejskich zakładów 
budżetowych, 
Przewodniczący Komisji – zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. Jeśli nie ma to 
poddaje pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przegłosowano: 
Za – 4, (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
 
d) sposobu ustalania wysokości opłat dodatkowych oraz przysługującej przewoźnikowi opłaty 
manipulacyjnej w odniesieniu do miejskiego regularnego przewozu osób, 
Przewodniczący Komisji – zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. Jeśli nie ma to 
poddaje pod głosowanie projekt uchwały. 
Burmistrz – odpowiedział, że trzeba zmienić aktualne zapisy, dlatego podejmujemy ten 
projekt uchwały.  
 
Przegłosowano: 
Za – 0, przeciw – 0, wstrzymało się – 4. Komisja nie wydała opinii.  
 
e) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2012, 
Burmistrz – powiedział, że zmiany są podane w tabeli. Do Urzędu Wojewódzkiego musimy 
oddać 144.326 zł.  
Przewodniczący Komisji – zapytał, czy powiększymy rezerwę inwestycyjną.  
Burmistrz – odpowiedział, że nie wiadomo co będzie. Są to przesunięcia budżetowe.  
 
Przegłosowano:  
Za – 4, (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
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f) zmieniająca uchwałę w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Miasta Białogard na lata 
2012-2019, 
Przewodniczący Komisji – zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. Jeśli nie ma to 
poddaje pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przegłosowano: 
Za – 4, (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
 
g) zaciągnięcia długoterminowego kredytu bankowego na spłatę wcześniej zaciągniętych 

pożyczek i kredytów z przeznaczeniem na realizację przedsięwzięć inwestycyjnych.  
Przewodniczący Komisji – zapytał czy są uwagi do projektu uchwały. Jeśli nie ma to 
poddaje pod głosowanie projekt uchwały. 
 
Przegłosowano: 
Za – 4, (jednogłośnie). Opinia pozytywna. 
 
Ad3.  
W sprawach różnych nie wniesiono żadnej problematyki. 
 
Ad4. 
Przewodniczący Komisji zakończył obrady i zamknął posiedzenie o godz. 1455. 
 
 
 
 
Protokółowała :        
D. Holczewska – Szydłowska  
          
 

Przewodniczący Komisji : 
            

  Andrzej Adamczewski 
 

 


